

Notulen vergadering d.d. 15.01.1997 van de sectie G en T van de Hazenkamp.

Aanwezig: Wim Zegers, Martin Uittenbosch, Hennie Verschuren, Rianne Nieborg.

**ACTIE OF
BESTEMD VOOR**

1. INGEKOMEN POST VOOR DE VERGADERING OP 15.01.1997

30.12 Gemeente Nijmegen, brief met daarin de mededeling dat de subsidie voor topsport dit jaar fl. 9.000,- bedraagt maar in de toekomst afgebouwd wordt, en de mededeling dat de subsidie voor het toernooi fl. 2.500,- bedraagt.

2. VORIG VERSLAG

Notulen: 27.11.1996, WZ heeft samenvatting gemaakt van dit gesprek met S. Kersten en levert dit zo spoedig mogelijk aan bij RN.

Notulen: 16.12.1996 worden de volgende vergadering besproken.

3. LOPENDE ZAKEN

Malou Dreis: gaat naar alle waarschijnlijkheid alle trainingen volgen bij het T.C.O.N. te Arnhem, Malou blijft wel lid van SV de Hazenkamp, omdat dit het geval zal zijn is er een andere betalingsregeling van toepassing als wanneer zij lid zou zijn van A.A.C.

Soraya is bereid om Malou daarbij te begeleiden

Voorstel WZ: nu trainde zij 8 uur bij de Hazenkamp, en gaat bij T.C.O.N. 9 uur trainen, waarvoor zij contributie moet betalen voor 9 uur Hazenkamp trainingen, het restant wat er dan nog bijgepast moet worden bij T.C.O.N. neemt de Hazenkamp voor zijn rekening.

Indien er straks meerdere meisjes de overweging willen maken om van ditzelfde gebruik te willen maken, gaat dit in overleg met A.A.C. en SH en YvS.

Jong Talent:

Kunnen wij meisjes uit andere verenigingen in laten stromen bij het Jong Talent (als dit perspectief biedt) en als er dan mogelijkheden zijn eventueel kinderen die de A-lijn niet halen deze dan doorschuiven naar A.A.C. (T.C.O.N.) zijn die mogelijkheden niet haalbaar dan doorschuiven naar C-lijn bij eigen vereniging of bij ons.

Nova Zembla: Machtsmisbruik in de sport

De volgende mensen gaan in gesprek met de VARA; Dhr. en Mevr. Willemsen, en Jos Zwaan.

Clubkampioenschappen:

De clubkampioenschappen zijn verzet van 22-23 februari naar 5-6 april a.s. dit omdat 22-23 februari in de Krokusvakantie valt.

Melkertbanen:

WZ en MU gaan gesprek voeren m.b.t. tot de schoonmaak 24-28 uur, de taken zijn dan als volgt te verdelen, om de dag het sanitair schoonmaken de andere dagen controleren en bijhouden, 3 uur per week onderhoudsklussen, en 3 uur per week grote schoonmaak klus. M.b.t. de nieuwe hal zou dit neerkomen op 32 uur per week omdat de hal groter is maar nieuw is en het dan dus makkelijker werken is.

Indien er activiteiten in de hal zijn kan deze persoon meehel- pen met opbouwen en afbreken.

De regeling schijnt niet toegesneden te zijn voor verenigingen maar voor gesubsidieerde instellingen, WZ gaat bij KNGB infor- meren omtrent Melkertbanen.

4. **PERSONELE AANGELEGENHEDEN**

Soraya Hijmering: functioneringsgesprek, C-D lijn loopt niet contacten met YvS zijn niet zoals ze moeten zijn.

Rond 1 april a.s. laat SH ons weten wat ze wil.

Indien dit bekend is kunnen we stappen gaan ondernemen omtrent eventuele opvolging van SH indien ze weg gaat.

Yvonne van Seventer: functioneringsgesprek zal plaatsvinden rond 1 april a.s.

Koen van Alebeek:

SK en MU hebben met KvA een gesprek gehad, Koen komt terug voor 2,5 uur op basis contract, de assistenturen indien daar nog plaats is. Koen is een andere mening toegedaan maar na een aantal gesprekken zijn we eruit gekomen en is het opgelost.

5. **WIJKZALEN**

Niets te melden

6. **TURNHAL**

Er komt meer geld beschikbaar voor de nieuwe turnhal, dit bleek uit gesprekken met P. Nillissen.

Nu is er een uitgekleden onder- en bovenkant.

WZ en HV hebben een afspraak gemaakt met L. van Heumen over de inventaris.

7. **RONDVRAAG**

HV: omdat er dit jaar geen kamp georganiseerd wordt is de vraag gesteld door YvS om dit jaar mee te doen aan het zomer- kamp te Beekbergen, indien er 10 kinderen meedoen moeten wij voor 1 leiding zorgen.

HV: Is het misschien een idee om een dag te organiseren met turnen en een spel (speurtocht bijv.)

HV: op de jeugdcommissie vergadering is de vraag gesteld waarom deelnemers aan de springwedstrijden die deel uit maken van de ploeg van medewerkers fl. 2,50 moeten betalen om daaraan deel te nemen.

De organisatie van het betreffende evenement moet duidelijk afspraken maken m.b.t. die medewerkers, bijv. indien ze mee hebben gedaan aan een demo krijgen ze een consumptie, zo moeten er voor elk evenement andere afspraken gemaakt worden.

RN: Trainingspakken probleem, de pakken die nu bij YvS vandaan komen en recht uit de verpakking komen zijn allemaal stuk, wat doen we hieraan. RN stelt voor om deze pakken te repareren en ze tegen een iets goedkoper tarief te verkopen bij de clubkampioenschappen. Verder wordt er besloten om RvA twee nieuwe pakken te leveren waarvoor SV de Hazenkamp de kosten voor zijn rekening neemt.

TPT: woensdag 22.01.1997 a.s. gesprek met TPT-A ouders, dan moet er definitief duidelijk worden wat men wil en in de toekomst zal gaan doen.

TPT kleding: El is doende nieuwe TPT kleding samen te stellen, met daaraan vast een kostenplaatje en wie dat eventueel zal moeten gaan betalen.

HB/SK: meer vergaderen en contacten met de sectie G+T vermeerderen.

CTON Toernooi: we hebben een sponsor gevonden die het toernooi voor 3 jaar wil sponsoren.